





Time will always tell

idm, house, cinematic, trap, studio quality, high fashion, catchy, tiktok viral, great hook, amateur, boring, ugly, uncool 30 Nov, 2025

The rain came down and washed away the light Left a cold chill in the long and endless night I felt the ache, the pressure in my chest Couldn't find the strength to put the hurt to rest

But listen closely to the rhythm of the drops Every downpour is a signal that it stops Don't be afraid to let the sadness have its day It's not a weakness, it's just passing on its way

The clouds are heavy, but they move along Our silent burden only makes us strong

'Cause every storm is leading to the sun When the weeping's done, a new life has begun Time will tell, time will tell, it washes clean Every painful scar, the things that lie between And after rain, the world is rearranged.

We trace the lines where broken pieces fell But the hands of time, they heal and they compel To see the picture wider than the frame And whisper softly that you don't need to feel the shame

Though shadows linger from the memory Tomorrow's colours wait for us to see Our silent burden only makes us strong**

'Cause every storm is leading to the sun When the weeping's done, a new life has begun Time will tell, time will tell, it washes clean Every painful scar, the things that lie between And after rain, the world is rearranged.

Just hold on tight to the fragile, hopeful sound Look to the place where the sunlight can be found

Time will tell... it washes clean... After the rain... the sun is always waiting... Always waiting...

時間總會證明一切



雨水傾盆而下,沖刷掉光明 在漫漫長夜裡留下刺骨的寒意 我感到胸口一陣劇痛,彷彿被重物壓著 卻無力平息這傷痛

但請仔細聆聽雨滴的節奏 每一次暴雨都是結束的訊號 不要害怕讓悲傷停留片刻 這不是軟弱,它只是在流逝

烏雲沉重,但它們終將消散 我們默默承受的重擔只會讓我們更堅強

因為每場風暴終將迎來陽光 當哭泣止息,新生便已開啟 時間會證明一切,時間會證明一切,它會洗淨一切 每一道傷痕,以及其間的一切 雨後,世界重歸秩序

我們追溯破碎碎片散落的痕跡 但時間之手,治癒一切,並促使我們 去發現超越畫框的更廣闊的圖景 並輕聲低語,你無需感到羞愧 儘管記憶的陰影揮之不去

明日的色彩等待我們去發現 我們默默承受的重擔只會讓我們更堅強 因為每場風暴終將迎來陽光

當哭泣止息,新生便已開啟 時間會證明一切,時間會證明一切,它會洗淨一切 每一道傷痕,以及其間的一切 雨後,世界重歸秩序

緊緊抓住那脆弱卻充滿希望的聲音 望向陽光照耀的地方

時間會證明一切…它會洗淨一切…

雨後…太陽總在等待…

總在等待…